

Bestyrelsesmøde, Porthouse lokale 'Siloen', tirsdag d. 25. juni 2024 kl. 08.30-10.30

Deltager: Reimund Steffensen, Amalie Laigaard, Nils Christiansen, Kristian Bendix Drejer, Henrik Herum, Torben Aldershaab, Mikkel Ø. Kruse, Claus Therkelsen og Maria Bejer Clausen

Deltager fra Fredericia Kommune kl. 08.30-09.00: Ditte H. Nielsen og Anja Schaumburg

Møde med Fredericia Kommune

1. Orientering om dagsorden

2. Fredericia Kommune

Kommunen orienterede om problemstilling ved at der ligger byggeaffald som f.eks. sand og grus efter midlertidige overkørsler på veje og cykelstier. Ville gerne i dialog om hvordan problemstillingen kan synliggøres overfor virksomheder og deres entreprenører.

Diskussion med bestyrelsen om mulige løsninger. Kommunen undersøger muligheder for påbud. Virksomheder kontaktes direkte af kommunen.

3. Fredericia Transport & Logistik

Skiltning efter TSA61 projektet. Taulov Transportcenter er ikke et transportcenter i den konventionelle forstand. Problemstilling hvad skal skiltningen være efter endt projekt. Fredericia Kommune kommer med forslag til mere gængs benyttet termer som 'logistik område' eller 'erhvervsområde'. Vigtigt at Taulov fastholdes i navnet.

Der er udfordring med aflæsning af vare i midtbyen – konkret udføring aflæsningsområde ved skole der benyttes af forældre og mulighed for lovlig aflæsning i enderne af gågader. Kommunen orienteret af Henrik. Yderligere dialog tages direkte med Henrik som tager dialogen med relevante medlemmer.

TSA61 er ikke dimensioneret til DUO2/EMS2 moduler. Fredericia Kommune er gjort opmærksom på af FTL ønsker viden om: hvad betyder det for anlæggets brug? Hvad er konsekvensen og hvad vil evt ændring/tilføjelse til projektet koste?

Ordinært bestyrelsesmøde kl. 09.00-10.30

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt – note fra Torben, formandens orientering og Business Fredericias orientering byttes rundt

2. Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Godkendt

3. Orientering fra Business Fredericia

Kristian orienterede om det arbejde som Trekantsområdet Danmark er i gang med ift. at få etableret en tredje Lillebæltsbro.

Der var dialog i bestyrelsen om deres behov og ønsker for fremtiden.

Det besluttes at der indkaldes til 'gå-hjem-møde' d. 27. august 2024 fra kl. 15.30-18.00. Målet er at få dialog med transport og logistik virksomheder i Fredericia om deres behov.

4. Orientering fra formanden

Torben orienterede også om hans dialoger omkring en tredje Lillebæltsbro.

Orientering om udskydelse af dialogmøde om Lærlinge/elev netværk. Beslutning at netværket bliver bragt op på arrangement d. 27. august som noget vi kan mødes om næste gang og evt. andre relevante temaer.

5. Orientering fra arbejdsgrupperne

Arbejdskraft: gruppen er mødtes med Uddannelseskonsulent og Erhvervsplaymaker fra Business Fredericia. Derudover orienterede Torben om det løbende arbejde med unge- og udsatte indsats. Samt skabelsen af 125 fritidsjobs.

Infrastruktur: Maria orienterede om der bliver møde efter ferien med Vejdirektoratet, Kommunen og CJ Anlæg. Endnu ikke fundet en dato.

Henrik stillede spg. til indsnævring af vejen under broen på Stakkesvang, samt om det er muligt at rykke afspærringerne ind ved Europavej efter endt arbejdsdag. Maria følger op med Vejdirektoratet.

Forespørger også på mulige teams møder fremadrettet ved mindre sager.

Kommunikation: Kommer med oplæg på en ny kernefortælling samt dialog om kommunikation fremadrettet. For nu lukkes TTC LinkedIn siden.

6. Eventuelt

Kommunikation: Kommer med oplæg på en ny kernefortælling samt dialog om kommunikation fremadrettet. For nu lukkes TTC LinkedIn siden

Evaluering af møde med Fredericia Kommune. Møderne fastholdes den første halve tim